
 

 

 

 

 

Z á p i s n i c a 

 

z 18. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Nesvadoch 

konaného dňa 25. 3. 2004 v Nesvadoch. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 Z á p i s n i c a 

 

z 18. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Nesvadoch 

konaného dňa 25.3. 2004 v Nesvadoch. 

 

P r í t o m n í : 

Z 13 poslancov OZ boli prítomní všetci. 

Prezenčná listina je priložená k originálu zápisnice. 

 

Okrem toho sa zasadnutia zúčastnil JUDr. Jozef Haris - starosta obce, Ing. Luca J. - prednosta 

OcÚ,  Holop F.-riaditeľ MKS,  Ing. Ferenczová K.-hlavná kontrolórka obce, Šuba O.-

pracovník OcÚ Nesvady, Nagy I. – pracovník OcÚ, Mátyus J. - riaditeľ VPS, Ing. Vrábel K. 

– vedúci ŠH, Ďurika T.-náčelník OP a pozvaní hostia.  

 

P. starosta po zistení uznášaniaschopnosti privítal najprv v reči slovenskej a potom aj  

v maďarskej  prítomných poslancov  ako aj divákov pri televíznych obrazovkách a oboznámil  

ich s programom jednania 18. zasadnutia obecného zastupiteľstva.  

Navrhol do programu jednania do bodu rôzne ako posledný bod prejednať návrh zmluvy 

Regionálnej rozvojovej agentúry v Komárne o podmienkach spracovania projektu o európske 

finančné prostriedky. 

Termín podania žiadosti je 23. 4. 2004 a preto doporučil dnes prejednať, aby nemusel 

zastupiteľstvo z tohto dôvodu mimoriadne zvolávať. 

Nakoľko poslanci nemali k programu jednania iné pripomienky a návrhy, p. starosta dal 

hlasovať o doplnenom programe jednania OZ. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

Za overovateľov zápisnice  p. starosta určil p.  Ing. Takács Z. a Molnár Z. 

Do návrhovej komisie boli zvolení: Gál T., Mgr. Holková G., Mládenczová I. 

P. starosta konštatoval, že sú prítomní všetci poslanci a obecné zastupiteľstvo je 

uznášaniaschopné. 

 

P r o g r a m : 

1. Kontrola plnenia úloh, uznesení a interpelácií poslancov 

2. Záverečný účet obce Nesvady za rok 2003, stanovisko hlavnej kontrolórky obce  

      k záverečnému účtu, ročná účtová uzávierka a správa audítora overujúceho účtovú 

      uzávierku. 

 3.  Správa o činnosti hlavnej kontrolórky obce Nesvady za II. polrok 2003 

 4.  Rôzne: 

-  Informatívna správa o plnení rozpočtu obce k 29. 2. 2004 

-  Predaj stavebných pozemkov – návrh zásad 

-  Ing. Tóth Ladislav – žiadosť o vybudovanie vodovodného rozvodu k rodinnému  

    domu 

-   Content, Őszi Gabriel, Nová Stráž – doplnenie žiadosti o odkúpenie    



     nehnuteľnosti 

-   Ferplast Slovakia, s.r.o. –žiadosť o prenájom kancelárskych priestorov  

     a podmienky prenájmu hotelovej časti ŠH Nesvady 

-   Opatrenia na boj proti kriminalite a drogovej závislosti v podmienkach obce  

     Nesvady 

-   Zmluva o dielo – Regionálna rozvojová agentúra Komárno 

       5.  Rozprava a interpelácia poslancov  

       6.  Návrh uznesenia 

       7.  Záver 

  J e d n a n i e : 

 

1. Kontrola plnenia úloh, uznesení a interpelácií poslancov 

     Priložená k zápisnici. 

    P. prednosta predniesol kontrolu plnenia unesení a úloh. 

P. starosta – o výsledku monitorovania vývozu smetí v mesiaci marec a apríl  budú 

                     poslanci informovaní na OZ v mesiaci máj. 

P. prednosta – zároveň sa vykonáva aj kontrola platieb za TKO. Zároveň konštatoval,  

                        že veľa občanov ešte poplatky za TKO nezaplatilo. 

Ing. Miškovič – navrhol k výmene vlastných TV-programov medzi obcami Nesvady  

                          a Imeľ uložiť zodpovedným osobám,  aby už v mesiaci apríl bola táto  

                          úloha realizovaná. 

- Pýtal sa, v akom štádiu je riešenie separovaného zberu odpadov      

      v obci. 

P. prednosta – k výmene programov - je potrebné zosúladiť časovo s licenciou, 

- separovaný zber – 2 ponuky, ktoré sa vyhodnocujú, očakáva väčšiu 

   iniciatívu zo strany firmy Branos, s.r.o. Nové Zámky. 

P. starosta – k ponuke Branosu – v ponuke nereálne tony plastov a teda aj príjmu  

                    obce, ktorými by sa mali vykryť výdavky obce za separovaný zber. 

        - Ďalšia ponuka z firmy Enzo Žilina – nevyjasnené fin. odmienky, zmluvy 

sa pripomienkujú zo strany obce, potom prejednajú príslušné komisie, ktoré by 

predložili OZ vypracovaný návrh. Separovanie sa zakladá na zbere PE fliaš, ktoré 

doteraz sa nevie, či budú zálohované resp. nie. 

Becse O. – je toho názoru, že výkup PE-fliaš asi sa neuskutoční do konca roka.     

                  Rozpory medzi MŽP a obchodnou komorou. Doporučil prostredníctvom  

                  VPS realizovať zber, lisovanie a predaj. 

P. starosta – doporučil na budúci týždeň zvolať príslušné komisie, túto problematiku  

                     prejednať. Nakoľko viacej pripomienok, dotazov ani návrhov zo strany  

                     poslancov neodznelo, dal hlasovať o upravenom návrhu uznesenia  

                     k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

2. Záverečný účet obce Nesvady za rok 2003, stanovisko hlavnej kontrolórky obce  

k záverečnému účtu, ročná účtová uzávierka a správa audítora overujúceho 

účtovú uzávierku. 

- priložený k zápisnici 

Predkladá: prednosta OcÚ 

P. starosta – celé hospodárenie je skreslené tým, že nenabehli prostriedky z predaja  

                    AB Bajč a z Agrorentu, spolu cca 3,5 mil. Sk. Nabehli však finančné 

                    prostriedky z predaja pozemkov.  

Ing. Takács – na l. strane výsledok hospodárenia – 308 tis. Sk, mal by byť schodok. 



P. starosta – 308 tis. Sk boli vykryté z rezervného fondu. 

P. Nagy – rozpočet musí byť vyrovnaný a preto schodok bol vykrytý z rezervného  

                  fondu. Uzávierka bola konzultovaná a schválená audítormi a odovzdaná  

                  DÚ a MF SR. 

Becse O. – informoval televíznych divákov o tom, že OZ hospodárilo v roku 2003  

                  s rozpočtom vo výške 52 mil. Sk. 

                  Napriek súčasnej zlej fin. situácie v SR je možné konštatovať, že obec sa  

                  naďalej rozvíjala. Na rozšírenie kanalizácie obec obdržala štátnu dotáciu.  

                  Poďakoval sa za prácu odvedenú v hospodárení obce všetkým   

                  zúčastneným, pracovníkom OcÚ ako aj poslancom. 

 Pretože viacej pripomienok a dotazov zo strany poslancov neodznelo, p. 

starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

       3.  Správa o činnosti hlavnej kontrolórky obce Nesvady za II. polrok 2003 
            - priložená k zápisnici 

            Predkladá: hlavná kontrolórka obce 

Ing. Ferenczová – na 2. strane príspevok pre ŠŠK 2x5 tis. Sk bol pridelený z fondu  

                                     starostu a nie na základe uznesenia OZ.    

P. prednosta – konštatoval dobrú spoluprácu hlavnej kontrolórky, OcÚ a organizácií pri  

                        čerpaní dotácií z rozpočtu obce. 

 Pretože iné pripomienky zo strany prítomných neodzneli, p. starosta dal hlasovať 

o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

       4.  Rôzne: 

-  Informatívna správa o plnení rozpočtu obce k 29. 2. 2004 

                      - priložená k zápisnici 

                      Predkladá: 

Ing. Takács – bol prísľub zo strany obce, že poslanci dostanú rozpis jednotlivých položiek, 

                       opýtal sa, či je možné v softvéri urobiť zmenu tak, aby položky boli nazvané  

                       podľa skutočnosti. Riadok 23 v príjmovej časti na školstvo prevyšujú výdavky,  

                       ako je to možné. 

P. prednosta – k softvéru – otázka bola konzultovaná s firmou Geoinfos – názvy položiek sú  

                        dané MF SR bez možného zásahu. 

P. starosta – doporučil prednostovi ocÚ upozorniť MF SR – dať podnet na zmenu názvov  

                     položiek. 

Németh J. – navrhol urobiť pre poslancov príručku – konkrétny rozpis. 

P. prednosta – už k 1. 4. sa zmení rozpočtová skladba a teda to nie je možné realizovať. 

P. starosta – vyzval p. prednostu, aby splnenie tejto požiadavky zabezpečil.  

Ing. Miškovič – upozornil na to, že Agrorent dlhuje 1,5 mil. Sk a bol by nerád, keby nevedeli  

                          uhradiť naše pohľadávky. Do konca apríla ak nebudú reagovať na výzvu  

                          obce,  doporučil zo strany obce prijať potrebné opatrenia – uplatniť záložné  

                          právo. 

P. starosta – boli vyrúbené penále, v poľnohospodárstve je veľmi zložitá situácia, v apríli  

                     budú poslanci informovaní o prijatých opatreniach. 

Nagy I. – k vyšším príjmom v porovnaní s výdavkami - v príjmovej časti je dotácia od štátu  

                na štvrťrok a vo výdavkovej časti sú uvedené výdavky podľa potreby. 

P. starosta – nedostatočná dotácia zo strany štátu, bude sa robiť rozporové konanie. 

                     Obce na ZMOS-e pripravujú protestné akcie v mesiaci apríl. U nás chýba 1,9  



                     mil. Sk. Najneskôr v máji by mali byť definitívne čísla pre školské zariadenia. 

           Na budúci rok nový spôsob financovania MŠ, jedální a CVČ z rozpočtu obcí. 

           Pretože viacej pripomienok a dotazov zo strany poslancov neodznelo, p. starosta 

                      dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

- Predaj stavebných pozemkov – návrh zásad 

Predkladá: starosta obce   

                       - priložený k zápisnici 

P. starosta – na OcÚ sa vychádzalo z toho, aby boli jednoznačné podmienky pre všetkých, 

                     predáva sa zmluvou o budúcej zmluve, čím sa má predísť kupčeniu  

                     s pozemkami. Konkrétne žiadosti teraz nedoporučoval schvaľovať, pozemky je  

                     potrebné najprv vyňať z PPF, ale až od 1.5. – odkedy za vyňatie sa nebude platiť.  

Od 1.1.2004 pozemky sa majú oceňovať súdnym znalcom a v obci sa zvýšila cena pozemku 

na 150,- Sk, ale cena môže závisieť aj od polohy pozemku. Je potrebné určiť spôsob 

pridelenia pozemku, či žrebom resp. podľa poradia. Zásady doporučil teraz schváliť. Je 

potrebné určiť minimálnu predajnú cenu, ktorá v prípade dražby by bola výkričnou cenou. 

Mgr. Holková – či občania boli informovaní MR, keď nie, mali by byť o tejto možnosti  

                           informovaní. 

P. starosta – nebolo vyhlásené v MR, občania mohli byť informovaní v rámci schvaľovania  

                    ÚPN. Môže sa vyhlásiť v MR. 

Ing. Miškovič – komisia výstavby doporučuje po schválení zásad umožniť občanom podanie 

žiadostí. V prípade veľkého záujmu občanov o stavebné pozemky doporučil do budúcna určiť 

ďalšie lokality na predaj ďalších stavebných pozemkov. 

Ing. Takács – fin. komisia doporučuje cenu 100,- Sk a tiež aj frakcia SMK s tou podmienkou, 

                       že predajná cena by sa neviazala na ocenenie súdneho znalca. 

Németh J. – z hľadiska demografického vývoja obce je veľmi potrebné zo strany obce 

podporovať rozvoj bývania v obci a nehľadieť v tomto prípade na príjem obce. 

Taktiež navrhol určiť nové lokality na predaj stavebných pozemkov. Pokiaľ sa zásadami 

dosiahne zamedzenie špekuláciám, potom ich doporučuje schváliť. 

Becse O. – v novom ÚPN sú lokality na výstavbu nových rodinných domov, tieto pozemky sú 

však v súkromnom vlastníctve a nie vo vlastníctve obce. 

P. starosta – Ďalšie pozemky sú ale v súkromnom vlastníctve, v prípade veľkého záujmu obec 

vstúpi do jednania s vlastníkmi za účelom usporiadania vlastníckych vzťahov. 

P. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

-  Ing. Tóth Ladislav – žiadosť o vybudovanie vodovodného rozvodu 

- fotokópia priložená k zápisnici 

Ing. Miškovič – komisia výstavby doporučuje túto žiadosť nerealizovať z nákladov obce. 

Ing. Takács – frakcia SMK taktiež nedoporučuje so žiadosťou súhlasiť. 

P. starosta – dal hlasovať o tom, kto nesúhlasí so žiadosťou. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

-  Content, Őszi Gabriel, Nová Stráž – doplnenie žiadosti o odkúpenie   

    nehnuteľnosti 

- fotokópia priložená k zápisnici 

P. starosta – Agrorent má výhrady k alternatíve č. 2 

Haris Z. – komisia poľnohospodárstva preverila za prítomnosti p. Ősziho možnosti 

                  ktorému sa pozdáva alternatíva č. 2.  Návrh komisie ako aj frakcie je predať  

                  pozemok podľa alternatívy č. 2 za cenu 200,- Sk/m2. 



Ing. Miškovič – komisia výstavby doporučuje v prípade alternatívy č. 1 predať nehnuteľnosť    

                          za 800 tis. Sk s tým, že ocenenie a geoplán si zabezpečí kupujúci a KZ sa  

                          podpíše pri zaplatení celej sumy. 

Németh J. – opýtal sa, či sa oplatí o alternat. č. 1 uvažovať, keď medzi ponukou a dopytom je  

                     rozdiel 200 tis. Sk. Navrhol realizovať alternatívu č. 2. 

Haris Z. – komisia nenavrhla alternatívu č. 1 z dôvodu, že p. Őszi nie je ochotný zaplatiť 

                  800 tis. Sk a budovu nepotrebuje. 

P. starosta – prečo teraz predať pozemok za 200,- Sk/m2, keď v minulosti sa na tomto mieste 

                    predal pozemok za 250,- Sk/m2. Pokiaľ s touto cenou p. Őszi bude súhlasiť, po  

                    dohode s Agrorentom by sa pozemok oddelil geoplánom. 

                    Alternatíva č. 1 – predmetnú nehnuteľnosť obec dostala za 380 tis. Sk a je tu  

                    otázka čo ďalej s budovou, pokiaľ sa nepredá, pretože obec na údržbu finančné 

                    prostriedky nemá.  

Ing. Miškovič – doporučil žiadosť odročiť na aprílové zasadnutie OZ, vyvolať jednanie  

                          s vlastníkom a záujemcom o kúpu a po dohode predložiť konkrétny návrh na  

                          aprílové zasadnutie OZ. 

P. starosta – mal by sa stanoviť konkrétny návrh na cenu pozemku. 

Németh J. – pokiaľ sa už pozemok predal za 250, Sk/m2, potom aj teraz by sa mala stanoviť  

                    cena v tejto výške. 

P. starosta – navrhol súhlasiť s odročením ale určiť cenu. 

Ing. Takács- súhlasil s cenou vo výške 250,- Sk.  

P. starosta – existuje inštitút vecného bremena – dlhodobo užívajú pozemok obce. 

Hlasovanie: 250,- Sk – 2 sa zdržali, ostatní za. 

Hlasovanie: upravené uznesenie – všetci za. 

 

-  Ferplast Slovakia, s.r.o. –žiadosť o prenájom kancelárskych priestorov  

   a podmienky prenájmu hotelovej časti ŠH Nesvady 

   - fotokópia priložená k zápisnici 

P. starosta – od 1. 4. by chceli kancelárie obsadiť. Za 60 tis. Sk už boli vykonané práce  

                     prostredníctvom VPS, ktoré platí firma Ferplast Slovakia s.r.o. Okrem týchto  

                     kancelárií po dobu výstavby Ferplast v obci Nesvady firma by chcela prenajímať  

                     v ubytovacej časti športovej haly aj 4 izby. 

Ing. Takács – sa opýtal, či firma bude platiť nájomné mesačne alebo ročne. 

 P. starosta – firma bude platiť nájomné mesačne, však predbežne súhlasila s ročným  

                      nájomným vo výške 70-80 tis. Sk. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

- Opatrenia na boj proti kriminalite a drogovej závislosti v podmienkach  

      obce Nesvady 

     -fotokópie priložené k zápisnici 

P. starosta – príslušná komisia by sa mala problematikou zaoberať, fotokópie vypracovaných        

                    opatrení jednotlivých organizácií sú dané na vedomie poslaneckému zboru. 

Ing. Miškovič – podmienky súťaží Zasaď strom a O najkrajšiu predzáhradku – poslanci  

                          obdržali na min. zasadnutí OZ, s tým spojené finančné náklady neboli  

                          schválené. 

                          Doporučil na realizáciu týchto súťaží schváliť finančné prostriedky vo výške 

                          30 tis. Sk na každú akciu. Sk.  

Gál T. – športová komisia prejednala, pracuje na projekte, ktorý by chcela realizovať ešte  

              pred ukončením šk. roku. 

              Požiadal prednostu OcÚ aby vyzval organizácie na území obce, aby sa zúčastnili 



              na akcii „Športom proti drogám“, na futbalovom ihrisku. 

P. starosta – požiadal p. Gála aby na OcÚ doručil písomný program tejto akcie. 

Németh J. – ďalšími akciami sú v ZŠ súťaže o najkrajšiu triedu. Bolo by dobré spojiť  

                    s akciami zasaď strom a najkrajšia predzáhradka hlavne z hľadiska fin. nákladov,  

                    t.j. na konci šk. roka zabezpečiť ocenenia na vyhodnotenie tejto akcie. 

Hlasovanie: ostatní za, l sa zdržal hlasovania 

                          

- Návrh zmluvy RRA Komárno na vypracovanie žiadosti 

   - fotokópia priložená k zápisnici 

P. starosta – termín podania žiadosti 23. 4. 2004, zmluva bola doručená mailom včera a 

                     aprílové OZ bude po termíne podania žiadosti. Vybavuje sa stavebné povolenie. 

                     Výmena a izolácia strechy, výmena okien na plastové, výmena podláh, výmena  

                     vonkajšieho plášťa a izolácia budovy .  RRA je nezisková organizácia,        

                     zriadená ministerstvom. 

Ing. Miškovič – je to nenávratná finančná dotácia z eurofondu. Bod 3. – termín vypracovania     

                          žiadosti, či by v zmluve nemal byť trochu v predstihu. Čo bude, ak z ich viny  

                          žiadosť nebude prijatá. Mala by byť zábezpeka aj na to, že oni kvalitne  

                          vypracujú projekt. 

P. starosta – oni garantujú dodržanie termínu podania žiadosti. 

                     V bode 6.2. – to isté platí aj v prípade spracovateľa. 

Németh J. – zmluva je jednostranná, povinnosti má len objednávateľ kým spracovateľ nie. 

P. starosta – celkom nesúhlasil s p. Némethom. Je ich vlastným záujmom, aby projekt bol  

                     úspešný a tak získali 2,5 % z poskytnutej dotácie. 

Becse O. – súhlasil s Ing. Miškovič v tom, aby sa do zmluvy zakotvila aj zodpovednosť RRA. 

Németh J. – nie je proti zmluve. 

P. starosta – im neide o 20 tis. Sk ale o to, aby projekt bol úspešný. Žiadal konkrétne dodatky. 

Ing. Takács – navrhol z bodu 6.1. vynechať poslednú vetu. 

- do bodu 2.1. uviesť z fondu EÚ. Bod 2.4. je zbytočný. 

                     - bod 4.6. – opraviť výšku zmluvnej pokuty na 0,02%.  

P. starosta – čo keď RRA povie, že s tým nesúhlasí. Stojí to riziko za to, že nebudeme mať  

                     kto by pre obec vypracoval projekt. 

Becse O. – nikto nie je proti podpisu zmluvy, starosta dostane mandát, aby o pripomienkach  

                   jednal. 

Ing. Ferenczová – zmluvná pokuta – podľa zákona o rozpočtových pravidlách je 0,2% penále. 

P. starosta – pripomienky prejedná s riaditeľkou agentúry. 

Hlasovanie: všetci za.   

 

Rozprava  a interpelácia poslancov.         
  

Nakoľko body programu jednania OZ boli vyčerpané, p. starosta otvoril rozpravu 

a interpeláciu poslancov. 

P. prednosta – organizačne je obec pripravená na voľby prezidenta a referendum. 

Haris Z. - požiadal OcÚ, aby v budúcnosti na podobné žiadosti ako bola p. Ősziho  

                napísali pre informáciu, za koľko bol vedľajší pozemok predaný. 

Németh J. – pochválil MKS za zostavenie kalendára podujatí v obci Nesvady. 

Dudák F. – doručovať materiál OZ do ruky, alebo poštovej schránky. 

- MŠ Hurbanova – dodávka vody bez zvláštneho vodomeru pre p. Feketeho.  

- Deň učiteľov – či predstavitelia obce plánujú oceniť učiteľov 

      P. starosta – treba určiť zodpovednú osobu s doručovaním materiálov. 

      P. Šuba – nevie v akom je stave – zvláštny vodomer pre MŠ - preverí sa. 



      P. starosta – Deň učiteľov – dnes sa zúčastnil v ZŠ, kde sa dohodlo, že každá škola si    

                           zorganizuje zvlášť slávnosti, z fondu starostu obce bude príspevok vo výške 

                           50,- Sk  na učiteľa.   

 

                          Nakoľko body programu jednania OZ boli vyčerpané, opýtal sa návrhovej  

                          komisie, či má dodatky k uzneseniu z dnešného OZ. 

P. Mládenczová oznámila, že návrhová komisia nemá iný vecný návrh resp. dodatok 

k uzneseniu, ktorého každý bod bol zvlášť poslancami schválený a tým komisia považuje  

uznesenie z 18. zasadnutia OZ za schválené. 

 

P. starosta - konštatoval, že uznesenie z 18. zasadnutia obecného zastupiteľstva je platné. 

 

Uznesenie Obecného zastupiteľstva Nesvady č. 18/2004 

zo dňa 25. 3. 2004. 

 

I. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/ b e r i e   n a   v e d o m i e  

     správu o kontrole plnenia úloh, uznesení a interpelácií poslancov  v prednesenom znení, 

B/ u k l a d á   komisii životného prostredia a komisii podnikateľských aktivít za účasti starostu 

     obce, prednostu OcÚ a príslušného pracovníka OcÚ prejednať zabezpečenie separovaného 

     zberu odpadov v obci Nesvady a návrh riešenia predložiť na aprílové zasadnutie OZ. 

       Termín: 22. apríl 2004 

II. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/ b e r i e   n a    v e d o m i e   

1. stanovisko hlavnej kontrolórky obce Nesvady k záverečnému účtu obce za rok 2003, 

2. správu nezávislého audítora o overení účtovnej závierky za rok 2003, 

B/ s c h v a ľ u j e 

1.    záverečný účet obce Nesvady za rok 2003 nasledovne: 

- príjmy vo výške     52 422 857,50 Sk 

- výdavky vo výške  52 422 857,50 Sk, 

     2.    tvorbu fondov: 

- cestný fond vo výške   1 264 887,25 Sk 

- rezervný fond vo výške     284 106,01 Sk 

Spolu:    1 548 993,26 Sk, 

      3.   použitie fondov: 

     - cestný fond – na výstavbu a údržbu miestnych komunikácií a na ostatné výdavky s tým  

                              súvisiace, 

     - rezervný fond – na vyrovnanie časového nesúladu medzi príjmami a výdavkami rozpočtu  

                                  obce v priebehu rozpočtového roka. 

 

III. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

s c h v a ľ u j e   správu o činnosti hlavnej kontrolórky obce Nesvady za II. polrok 2003 

v predloženom znení. 

 



IV. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

b e r i e   n a   v e d o m i e 

správu o plnení rozpočtu obce Nesvady k 29. 2. 2004 v predloženom znení.. 

 

V. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/ s c h v a ľ u j e   upravené zásady obce Nesvady k predaju pozemkov v majetku obce v lokalite č.  

     28 ÚPN obce Nesvady - Vinohradnícka ulica, 

B/ u k l a d á   obecnému úradu zverejniť ponuku stavebných pozemkov na ul. Vinohradnícka 

     s výzvou na podanie žiadosti do 31. 5. 2004. 

             Zodpovedný: prednosta OcÚ 

VI. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/ o d k l a d á    prejednanie žiadosti  Őszi Gabriela ul. Vtáčej záhrady 20, Komárno, časť Nová 

     Stráž na predaj nehnuteľnosti v majetku obce na aprílové zasadnutie OZ, 

B/ u k l a d á   vyvolať jednanie za účasti starostu obce Nesvady, riaditeľa Agrorentu a.s. Nesvady a 

     p. Őszi Gabriela za účelom riešenia žiadosti p. Őszi Gabriela, 

        Zodpov.: Šuba O., pracovník OcÚ 

        Termín:   do 25. 4. 2004 

C/ s t a n o v u j e  ponukovú cenu za pozemok vo výške 250,- Sk/m2. 

  

VII. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

n e s ú h l a s í  

s vybudovaním vodovodného rozvodu v miestnej časti Aňalské záhrady k rodinnému domu so 

súpisným číslom  1823 a to v zmysle predloženého rozpočtu vo výške do 42 tis. Sk. 

 

VIII. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

s ú h l a s í   

1. s prenájmom nebytových priestorov na ul. Obchodná č. 28 – poschodie v objekte Združených  

       obchodných jednotiek v Nesvadoch o výmere 163 m 2 pre firmu Ferplast Slovakia s.r.o.,  

       Nová  Doba č. 24, Galanta. Výšku nájomného stanovuje na 550,- Sk/m2/rok. 

              Doba prenájmu počas výstavby firmy Ferplast Nesvady; 

2. s trvalým vyčlenením 4 izieb v objekte Športhotel Nesvady počas výstavby firmy Ferplast  

       Slovakia s.r.o. v obci Nesvady. 

       Nájomné stanovuje vo výške 36 tis. Sk/mesiac dňom 1. 4. 2004.  

 

IX. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/ b e r i e   n a    v e d o m i e   „Opatrenia na boj proti kriminalite a drogovej závislosti  

     v podmienkach obce Nesvady“ predložené organizáciami ZŠ, ZŠ s VJM, CVČ, MKS a Obecnou  

     políciou Nesvady, 

B/ u k l a d á 

     vedúcim organizácií plniť prijaté „Opatrenia na boj proti kriminalite a drogovej závislosti  

     v podmienkach obce Nesvady“, 

C/ s c h v a ľ u j e  účelové finančné prostriedky na nasledovné akcie: 



     Súťaž o najkrajšiu predzáhradku  -  30 000,- Sk 

     Vysaď strom   -  30 000,- Sk. 

 

X. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/ s c h v a ľ u j e    

     zmluvu o dielo na vypracovanie žiadosti o poskytnutie nenávratného finančného príspevku v rámci  

     Operačného programu Základná infraštruktúra pre projekt Rekonštrukcia a zateplenie vrátane  

     výmeny okien na budove 22-triednej ZŠ v Nesvadoch s pripomienkami. 

 

     Cena za vypracovanie žiadosti – 20 000,- Sk. V prípade úspešnosti projektu provízia vo výške  

     2,5 % zo sumy, ktorá bola na projekt schválená ako grant; 

B/ s c h v a ľ u j e 

     záväzok obce Nesvady zabezpečiť z rozpočtu obce spoluúčasť financovania vo výške 1 785 740,-  

     Sk, t.j. 5% nákladov v prípade poskytnutia nenávratného finančného príspevku zo štrukturálnych  

     fondov EÚ v rámci operačného programu Základná infraštruktúra priority 3 – Lokálna  

     infraštruktúra, opatrenie 3.1 – Budovanie a rozvoj občianskej infraštruktúry, podopatrenia 3.1.1.  

     Budovanie a rozvoj školskej infraštruktúry – 22-triedna Základná škola v Nesvadoch  

     s rozpočtovým plánovaným nákladom 35 714 860,- Sk. 

          

 P. starosta na záver poďakoval všetkým poslancom za účasť a ukončil 18. zasadnutie 

obecného zastupiteľstva. 

 

D.    a.    h. 

 

Ing. Ján Luca       JUDr. Jozef Haris 

prednosta OcÚ              starosta obce 

                 Overovatelia: 

      Ing. Zoltán Takács 

      Zoltán Molnár 

 

Zapísala: Margita Ryšavá. 

 

 


